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Obec Kluknava – Obecný úrad Kluknava, 053 51 KLUKNAVA 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––  
 

 

Z á p i s n i c a 

 

napísaná zo VII. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa   

20. septembra  2023  v   K l u k n a v e 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

 

P r í t o m n í :  Radovan Zimmermann, starosta obce  

poslanci obecného zastupiteľstva obce Kluknava – viď. 

prezenčná listina  

Ing. Vladimír Vaščák, hlavný kontrolór obce 

RNDr. Jela Zimmermannová, riad. ZŠ Kluknava 

PaedDr. Zuzana Lenartová, ZŠ Kluknava 

pracovníčky OcÚ – viď. prezenčná listina 

zapisovateľka – Gabriela Cenká 

 

PROGRAM  : 

 

1.  Otvorenie 

2.  Schválenie programu obecného zastupiteľstva  

3.  Voľba návrhovej komisie na uznesenie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

4.  Kontrola plnenia uznesení zo VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava  

     konaného dňa 30.06.2023  

5.  Správa o hospodárení Základnej školy Kluknava za rok 2022 

6.  Úprava rozpočtu Základnej školy Kluknava na rok 2023 

7.  Žiadosť Základnej školy Kluknava o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z  

     Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR – názov projektu: Učíme  

     moderne  

8.  Rozpočtové opatrenie č.7/2023  

9.  Navýšenie Municipálneho úveru – Univerzál č. 65/001/23 zo dňa 30.01.2023 

10. Konsolidovaná výročná správa obce Kluknava za rok 2022  

11. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kluknava  

12. Pravidlá pre dobrovoľnú zbierku v obci Kluknava  

13. Vysporiadanie záväzkov a pohľadávok medzi Obcou Kluknava a Deduško n.o.  

14. Správa hlavného kontrolóra obce Kluknava o výsledku následnej finančnej kontroly:  

      Kontrola plnenia rozpočtu a účtovnej závierky k 30.06.2023  

15. Žiadosti o kúpu obecného majetku: Bc. Slavomír Brutovský a Mária Brutovská, Kluknava  

      610, Karol Brutovský, bytom Kluknava 602, Ján Čižmarik a Miroslava Čižmariková,  

      Kluknava 573 

 16.Návrh obecného zastupiteľstva obce Kluknava na verejné ocenenie Košického  

      samosprávneho kraja  

17. Rôzne 

18. D i s k u s i a  

19. Z á v e r  
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              K bodu 1.  

VII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta 

obce, p. Radovan Zimmermann. Informoval, že zo zasadnutia sa ospravedlnili poslanci Ing. 

Marek Balčák  a Ing.  Štefan Kováč Konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné.  

 

                                                                    K bodu 2.  

 

Schválenie programu obecného zastupiteľstva - Radovan Zimmermann, starosta obce 

oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Povedal, že program bol zverejnený.  

 

Uznesenie č. 85-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v K l u k n a v e 

A, schvaľuje  

 

program VII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava dňa 20.09.2023 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 6   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

                                                                     K bodu 3.  

Voľba návrhovej komisie na uznesenie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

- do návrhovej komisie na uznesenie boli navrhnutí poslanci  Bc. Eva Ondášová, Miroslav 

Brutovský a Ivan Zahuranec 

 

Uznesenie č. 86-20/6-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, volí 

návrhovú komisiu v zložení: Bc. Eva Ondášová, Miroslav Brutovský, Ivan Zahuranec 

 

Hlasovanie : 

Za : 6   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

- za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Milan Lisý a Slavomír Kurilla 
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Hlasovanie : 

Za : 6   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

- za zapisovateľku zo VII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava konaného 

20.09.2023 bola navrhnutá a zároveň schválená Gabriela Cenká, prac. obce 

 

Hlasovanie : 

Za : 6   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

                                                                   K bodu 4. 

 

Kontrola plnenia uznesení zo VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava 

konaného dňa 30.06.2023 – ku kontrole plnenia uznesení neboli zo strany poslancov žiadne 

pripomienky a dotazy.  

 

Uznesenie č. 87-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, berie na vedomie  

Kontrolu plnenia uznesení zo VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kluknava 

konaného dňa 30.06.2023 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 6   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

K bodu 5. 

 

Správa o hospodárení Základnej školy Kluknava za rok 2022 – s uvedenou správou 

obecné zastupiteľstvo oboznámila RNDr. Jela Zimmermannová, riaditeľka ZŠ Kluknava. 

Správa bola zaslaná na obec, bola prekovaná aj Rade školy. Je tam všetko, čo sa týka prevádzky 

školy – projekty, zamestnanci školy, elektrina, plyn, vieme že ceny stúpli, zakúpila sa skrinka 

na záchranný systém, asistenti, riešila sa havarijná situácia s kúrením, čo sa týka lyžiarskeho 

výcviku a  školy v prírode tohto roku nebude, musíme počkať až sa naplní počet detí. 

 Ing. Magda sa pýtal na školské stravovanie, aký spôsob stravovania zabezpečujeme. 

Starosta obce Radovan Zimmermann poznamenal, že toto patrí do bodu diskusia.  
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Uznesenie č. 88-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, berie na vedomie 

 

Správu o hospodárení Základnej školy Kluknava za rok 2022 

     

  

 

K bodu 6. 

           

           Úprava rozpočtu Základnej školy Kluknava na rok 2023 – RNDr. Jela Zimmermannová, 

riad. ZŠ Kluknava predložila požiadavku na úpravu rozpočtu, originálne kompetencie ohľadom 

školského klubu detí, nakoľko sa navýšil počet detí, Museli vytvoriť dva školské kluby, aby sa 

zabezpečil vzdelávací proces. Je zabezpečená prevádzka aj ráno. Z dôvodu nárastu  detí 

finančné prostriedky nebudú postačovať. 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil poslanec Benjamín Kožár /15,53 hod./Prac. 

obce p. Bӧhmerová povedala, že toto navýšenie môžeme riešiť len z kapitálovej rezervy, 

z rozpočtu obce rozpočtovým opatrením. RNDr. Jela Zimmermannová, riad. školy povedala, 

že tento stav sa na budúci rok môže zmeniť. Počet detí môže klesnúť. Škola si veľa vecí rieši 

sama. Iné školské kluby majú merače a energie platia obce.  

 

Uznesenie č. 89-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

Rozpočtové opatrenie č.8/2023 

 

Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

K bodu 7. 

 

Žiadosť Základnej školy Kluknava o poskytnutie nenávratného finančného príspevku z  

Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR – názov projektu: Učíme  

moderne  -  k žiadosti  Základnej školy v Kluknave podala vysvetlenie PaedDr. Zuzana 

Lenártová. Povedala, že škola má teraz len jednu učebňu a ona urobila projekt na 5 učební. Ide 

o jazykovú učebňu, modernizáciu polytechnickej učebne, modernizáciu školskej knižnice, 

vybudovanie biochemickej učebne a učebne prírodovedných predmetov. Projekt  je vo výške 

cca 200 tis. eur a spoluúčasť 18 tis. eur. Vie sa to rozdeliť na dva roky.  Vybavená škola to vie 

využiť aj v projektoch výmenných pobytov. 

Ing. Jozef Magda hovoril, že treba oceniť snahu školy, že spracováva  projekty.  Pýtal sa na 

technické veci, či sú tam zahrnuté napr. stierky, podlahy, stavebné úpravy. PaedDr. Zuzana 

Lenártová odpovedala, že stavebné úpravy tam nie sú zahrnuté. Ing. Magda poznamenal, že ak 
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tie materiály sú pracovná verzia bolo by dobré niektoré veci poupravovať aj ceny sú potom iné. 

Povedal, že je potrebné sa pozrieť aj na výzvy týkajúce sa školských jedální a školskej kuchyne.  

Starosta obce Radovan Zimmermann reagoval, že tieto výzvy budú aj na budúci rok v marci. 

Vie o tých výzvach.  

 

Uznesenie č. 90-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu: „Učíme moderne“ v rámci výzvy PSK-   

MIRRI-003-2023-DV-EFRR, Názov výzvy: Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl, ktorého ciele sú v súlade 

s platným územným plánom kraja a platným programom rozvoja obce a zabezpečenie realizácie 

projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  zabezpečenie finančných prostriedkov na 

spolufinancovanie realizovaného projektu a to 8% z celkovej výšky projektu, čo predstavuje 

sumu vo výške 18 369,82 eur. Celková výška oprávnených výdavkov projektu je 229 622,80 €. 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

K bodu 8. 

 

         Rozpočtové opatrenie č.7/2023 – prac. obce p. Bӧhmerová vysvetlila, že ide o úpravu 

finančných prostriedkov – prenesené kompetencie týkajúce sa základnej školy.  

 

 

Uznesenie č. 91-20/9-2023 

    

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, berie na vedomie  

    

  Rozpočtové opatrenie č.7/2023 

 

 

K bodu 9. 

 

        Navýšenie Municipálneho úveru – Univerzál č. 65/001/23 zo dňa 30.01.2023 – Radovan 

Zimmermann, starosta obce  informoval, že k uvedenej veci bolo zvolané pracovné stretnutie. 

O vyjadrenie požiadal hlavného kontrolóra obce Ing. Vladimíra Vaščáka. Ing. Vaščák povedal, 
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že ide o ten istý úver. Podmienky úveru sa od januára nezmenili, čiže sú tie isté. Úver je možné 

navýšiť,  je len potrebné,  aby ho schválilo obecné zastupiteľstvo.   

p. Bӧhmerová povedala, že banka už nebude úver posudzovať keďže máme všetko u nich. 

Finančné možnosti máme dobré.  Vieme že podielové dane klesajú a my záväzky musíme plniť 

Chodník je urobený, ale  my finančné krytie na neho nemáme,  splatnosť je len jeden mesiac.   

Stále sa riešia problémy z minulosti. Úver je nastavený tak, že ho môžeme sami regulovať. 

Veríme, že na rok to už bude lepšie.  Starosta obce povedal, že ide o sumu 207 tis. Riešime to 

preto, aby sme sumu vedeli pokryť záväzky – múzeum, dom smútku, vyhliadkovú vežu, ZŠ. 

Bc. Eva Ondášová s pýtala či doba splatnosti 10 rokov ostáva. Áno, je tá istá.    

 

 

Uznesenie č. 92-20/9-2023 

 

UZNESENIE 

 

zo VII. rokovania Obecného zastupiteľstva v Kluknave zo dňa 20.09.2023 č. 92-20/9-2023 

navýšenie úveru vo výške: 70 000,00 EUR  

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v platnom znení /resp. príslušných ustanovení Štatútu danej obce  

 

s c h v a ľ u j e 

 

navýšenie existujúceho MÚU č. 65/001/23 (ďalej len „úver“) vo výške 70 000,00 EUR 

poskytnutého zo strany Prima banka Slovensko, a.s., so sídlom : Hodžova 11, 010 11 Žilina, 

Slovenská republika, IČO: 31 575 951, IČ DPH: SK2020372541, zapísanej v Obchodnom 

registri Okresného súdu v Žiline, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 148/L (ďalej len „banka“) za 

podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve.  

 

Obecné zastupiteľstvo zároveň schvaľuje zriadenie záložného práva na pohľadávky zo všetkých 

účtov obce vedených v Prima banke Slovensko, a.s. za účelom zabezpečenia pohľadávky banky 

na zaplatenie istiny a príslušenstva z tohto úveru ako aj z ostatných prijatých úverov obce s 

registráciou tohto záložného práva v Notárskom centrálnom registri záložných práv. 

 

Obecné zastupiteľstvo zároveň schvaľuje, že v prípade ak bude na základe každoročného 

prehodnotenia výšky úveru bankou jeho výška znížená tak, že obec vyčerpala ku dňu 

vykonaného prehodnotenia výšky poskytnutého úveru väčší objem finančných prostriedkov 

ako je bankou novostanovená výška úveru, obec je oprávnená uhradiť rozdiel medzi pôvodnou 

a novou výškou úveru najneskôr do 30.05. daného kalendárneho roka. V prípade, ak obec 

neuhradí rozdiel medzi pôvodnou a novou výškou úveru, obecné zastupiteľstvo schvaľuje, že 

vo výške tohto rozdielu bude úver zmenený na termínovaný úver, a to za podmienok 

dojednaných v príslušnej úverovej zmluve. 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  
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K bodu 10. 

 

        Konsolidovaná výročná správa obce Kluknava za rok 2022 -  p. Bӧhmerová informovala 

obecné zastupiteľstvo, že táto správa bola zaslaná trocha neskôr. Audítorka nemohla skôr prísť. 

V správe nie sú nijaké negatíva, je to v poriadku.  

 

 

Uznesenie č. 93-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, berie na vedomie  

 

Konsolidovanú výročnú správu obce Kluknava za rok 2022 a správu nezávislého audítora ku 

konsolidovanej účtovnej závierke podľa stavu k 31.12.2022 a správu nezávislého audítora 

k riadnej účtovnej závierke k 31.12.2022 

 

 

 

K bodu 11. 

 

        Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kluknava – prac. OcÚ  Iveta 

Bӧhmerová vysvetlila, že zásady sa musia schváliť z dôvodu, že bola  novela zákona č. 

138/1991 Z.z. o majetku obcí. Týka sa to aj základnej školy. Je to rozsiahly materiál. 

Vypracovala to JUDr. Jurčová. Ing. Jozef Magda poznamenal, že vzhľadom na zmeny bude 

chýbať, aby sa niektoré body ohľadom majetku obce neprerokovali napr. v komisii finančnej. 

Taktiež povedal, že  ani tento materiál nebol prerokovaný na nijakom stretnutí. p. Bӧhmerová 

povedala, že materiál bol zaslaný. Mohli sa dať k nemu pripomienky. Poslanec Slavomír 

Kurilla navrhol prerokovať zásady najprv na stretnutí a potom dať na schválenie na ďalšom 

zasadnutí. Hlavný kontrolór obce Ing. Vladimír Vaščák informoval že ak sa teraz zásady 

neschvália,   naďalej platí zákon, podľa ktorého sa postupuje. Ing. Magda povedal, že poslanci 

ho môžu schváliť, hlasovať, ale on sa hlasovania  zdrží.  

 

 

Uznesenie č. 94-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kluknava 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 1   ,  Miroslav Brutovský 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 6  Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý, Bc. Eva   

                                           Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

 

Nehlasoval : 0  
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K bodu 12. 

 

        Pravidlá pre dobrovoľnú zbierku v obci Kluknava – starosta obce Radovan Zimmermann 

informoval, že na stretnutí v Richnave s právničkou p. Jurčovou bolo o tejto téme hovorené. 

JUDr. Jurčová navrhla zástupcom obcí, že ak sa vyskytne situácia, je dobré mať schválené 

takéto pravidlá. Obec v čase núdze vie pomôcť ľuďom.  

 

 

Uznesenie č. 95-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

Pravidlá pre dobrovoľnú zbierku v obci Kluknava  

 

Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

 

K bodu 13. 

 

        Vysporiadanie záväzkov a pohľadávok medzi Obcou Kluknava a Deduško n.o. – Radovan 

Zimmermann, starosta obce hovoril, že  ide o vysporiadanie záväzkov  s n.o. Deduško ohľadom 

odberu elektrickej energie a elektromeru. Ide o sumu cca 12 300 €.  S p. Pindrochom som 

rozprával. Povedal, že preňho by taká suma bola likvidačná. Potom povedal, že v zariadení 

ponechá vzduchotechniku, ktorá tam bola nainštalovaná v hodnote asi 9 tis. €. Stále to však nie 

je celá pohľadávka Ing. Magda sa pýtal, že ak nám nechá tie veci,  ako sa to urobí právne. 

Zariadenie získal pravdepodobne cez projekt.  

Starosta obce povedal, že  právnik navrhol splátkový kalendár. Nie je v našom záujme to  

zariadenie zničiť, ale dať to do poriadku. Ak by sme to dali na súd, vyhrali by sme. Slavomír 

Kurilla povedal,  aby sme p. Pindrocha zavolali na sedenie a navrhnúť mu riešiť to cez dotácie.   

Riešiť to tak, že po skončení nájmu ponechá vzduchotechniku a rozdiel nech doplatí 

splátkovým kalendárom.   

 

 

 

Uznesenie č. 96-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 
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Vysporiadanie záväzkov a pohľadávok medzi Obcou Kluknava a Deduško n.o. vzájomným 

započítaním  hodnoty vzduchotechniky v sume 9.930,-€ a rozdiel v hodnote 2.445,01,-€ 

splátkovým kalendárom   

 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 6   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania :  1 Milan Lisý,   

Nehlasoval : 0  

 

 

 

K bodu 14. 

 

    Správa hlavného kontrolóra obce Kluknava o výsledku následnej finančnej kontroly:  

Kontrola plnenia rozpočtu a účtovnej závierky k 30.06.2023 – Ing. Vladimír Vaščák, hlavný 

kontrolór obce informoval, že uvedenú správu vypracoval zo zákona. Upozornil na to, že 

vzhľadom na príjmy a výdaje  bude potrebné upraviť rozpočet.   

 

 

Uznesenie č. 97-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, berie na vedomie 

 

Správu hlavného kontrolóra obce Kluknava o výsledku následnej finančnej kontroly: Kontrola 

plnenia rozpočtu a účtovnej závierky k 30.06.2023  

 

 

K bodu 15. 

 

 

Žiadosti o kúpu obecného majetku: Bc. Slavomír Brutovský a Mária Brutovská, 

Kluknava  610, Karol Brutovský, bytom Kluknava 602, Ján Čižmarik a Miroslava Čižmariková,  

Kluknava 573 – Ing. Jozef Magda, predseda komisie pre výstavbu  a územné plánovanie  

informoval, že na prechádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli  žiadosti p. 

Brutovského Slavomíra a p. Brutovského Karola prerokované a bol schválený zámer odpredaja 

s tým, že obaja doložia požadované materiály – geometrický plán, znalecký posudok, 

vyjadrenie majiteľov susedných pozemkov. Keďže materiály neboli doložené,  navrhuje 

žiadosti presunúť  na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. Čo sa týka žiadosti p. Jána  

Čižmarika  po miestnej obhliadke a po prerokovaní taktiež doporučuje predložiť geometrický 

plán, znalecký posudok a taktiež zmeniť žiadateľa len na p. Čižmarika, nakoľko  na LV je 

vlastníkom len on. 
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Uznesenie č. 98-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave      

                                                                                       

po doplnení materiálov potrebných k rozhodnutiu o schválení, respektíve neschválení  

odpredaja časti pozemku zapísaného na LV č. 1 v katastrálnom území Kluknava, obec: 

Kluknava, okres: Gelnica, nachádzajúceho sa na parcele reg. „C“ KN, parc. č. 1427/73, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvoria, žiadateľom Bc. Slavomír Brutovský a Mária 

Brutovská, obidvaja bytom Kluknava 610, odpredaj prerokuje na ďalšom zasadnutí OZ. 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

Uznesenie č. 99-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave      

 

po doplnení  materiálov potrebných k rozhodnutiu o schválení, respektíve neschválení  

odpredaja časti pozemku zapísaného na LV č. 1 v katastrálnom území Kluknava, obec: 

Kluknava, okres: Gelnica, nachádzajúceho sa na parcele reg. „C“ KN, parc. č. 1427/74, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvoria, žiadateľom Bc. Slavomír Brutovský a Mária 

Brutovská, obidvaja bytom Kluknava 610, odpredaj  prerokuje na ďalšom zasadnutí OZ. 

 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

 

Uznesenie č. 100-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave      

 

po doplnení materiálov potrebných k rozhodnutiu o schválení, respektíve neschválení  

odpredaja časti pozemku zapísaného na LV č. 1 v katastrálnom území Kluknava, obec: 

Kluknava, okres: Gelnica, nachádzajúceho sa na parcele reg. „C“ KN, parc. č. 1431/1, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvoria, žiadateľovi Karol Brutovský, bytom Kluknava 602, 

odpredaj prerokuje na ďalšom zasadnutí OZ. 
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Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

Uznesenie č. 101-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave      

 

po doplnení materiálov potrebných k rozhodnutiu o schválení, respektíve neschválení  

odpredaja  pozemku  v katastrálnom území Kluknava, obec: Kluknava, okres: Gelnica, 

nachádzajúceho sa na parcele reg. „C“ KN, parc. č. 496/3, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvoria, žiadateľovi Jánovi Čižmarikovi  a Miroslave Čižmarikovej, obaja bytom 

Kluknava 573, odpredaj prerokuje na ďalšom zasadnutí OZ. 

 

 

Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

K bodu 16. 

 

Návrh obecného zastupiteľstva obce Kluknava na verejné ocenenie Košického 

samosprávneho kraja – starosta obce,  Radovan Zimmermann informoval obecné 

zastupiteľstvo, že je možnosť navrhnúť na túto cenu niekoho z občanov obce Kluknava. 

Poslanec OZ, Ivan Zahuranec navrhol na túto cenu   občana p. Mgr. Mariana Zimmermanna, 

Kluknava 322. Všetci vieme, že dosiahol veľké úspechy v bežeckom športe – maratónoch. 

Reprezentoval tým aj obec Kluknavu. Ing. Magda súhlasil s týmto návrhom a aj ostatní poslanci 

OZ.   

 

 

Uznesenie č. 102-20/9-2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kluknave 

A, schvaľuje 

 

na návrh poslancov obecného zastupiteľstva obce Kluknava verejné ocenenie Košického 

samosprávneho kraja :   Mgr. Mariana Zimmermanna, Kluknava 322         
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Hlasovanie : 

Za : 7   Ivan Zahuranec, Ing. Jozef Magda, Milan Lisý,  Miroslav Brutovský, Bc. Eva   

             Ondášová,  Slavomír Kurilla, Benjamín Kožár 

Proti : 0 

Zdržal sa hlasovania : 0 

Nehlasoval : 0  

 

 

 

K bodu 17. 

R ô z n e  

- Starosta obce Radovan Zimmermann informoval obecné zastupiteľstvo o nainštalovaní 

fotovoltiky na obecnom úrade, o príprave - posedenia s dôchodcami,  otvorenia 

rozhľadne, plánuje sa sv.  Mikuláš pre deti, karneval na ľade.  

- V dňoch keď budú Margecianské fajnoty plánuje sa pre záujemcov autobus  

Margecany- Kluknava  na prehliadku dreveného mosta, múzea obuvi  

- Bc. Eva Ondášová tlmočila požiadavku občanov z vyšného konca obce, hlavne rodičov 

detí a mladých o urobenie multifunkčného ihriska  pod bytovkami /v kapusničke/. Oni 

sú ochotní pomôcť. Milan Lisý sa pýtal, že kto to ustráži. RNDr. Jela Zimmermannová, 

riaditeľka ZŠ Kluknava poznamenala, že oni majú veľký problém čo sa týka ihriska. 

Prevádzkový poriadok nikto nerešpektuje. Starosta obce  povedal, že sa tým 

v budúcnosti budeme zaoberať.  

- Slavomír Kurilla  - upozornil na nepriehľadnosť cesty pri zjazde do Štefanskej Huty, je 

tam zarastené, plánovali sa tam urobiť aj iné veci  – starosta obce, Radovan 

Zimmermann odpovedal, že zajtra  o 10,00 hod. je k tomu stretnutie. p. Kurilla ešte 

upozornil na pokazený zámok na cintoríne – urobí sa to. 

- Benjamín Kožár sa pýtal či sa budú riešiť retardéry v Kluknave. Bc. Ondášová 

poznamenala, že sme sa o to už pokúšali a nedovolili ich osadenie. Starosta obce 

odpovedal, že sa môžeme o to znovu pokúsiť.  

- Miroslav Brutovský sa pýtal či sa počíta s opravami ciest aj v Štefanskej Hute – áno 

- Ing. Magda - v rámci cestovného ruchu požiadal o úpravu okolia informačných tabúľ aj 

samotných tabúľ. Niektoré sú celkom nečitateľné. Aby to bolo reprezentatívne. Taktiež 

sa pýtal, či nie možné v intraviláne obce vyčistiť Dolinský potok,  keď sa bude 

asfaltovať tak v Štefanskej Hute urobiť zjazd  keď sa z cesty odbočuje k drevenému 

mostu. Zle sa tam ide, sú tam len skaly. Urobila sa nová tabuľa na múzeu, urobiť aj na 

vedľajšej budove materskej školy. 

 

- Starosta obce uviedol, že tabuľa na materskej škole sa vyrába, musí byť podľa normy 

modré písmena na bielom podklade. Na budove Múzea obuvi je tabuľa  

špecifická, vyrobená a navrhnutá presne podľa pokynov pamiatkarov. Infotabule 

chodníka osobností sú najhoršom stave pred budovou obecného úradu a pri rázcestí 

k Trom dubom, vieme o nich a pracujeme na renovácii. K otázke Dolinský potok, 

starosta obce uviedol, že dňa 5.9.2023 po jeho iniciatíve došlo k stretnutiu starostov 

dotknutých obcí s riaditeľom Slovenského vodohospodárskeho podniku v Košiciach. 

Záverom tejto iniciatívy je predbežná dohoda využitia sociálneho podniku obce 

Margecany s využitím envirofondu a následného vyčistenia smetiska v osade Dolina 

Víťaz a toku potoka. 
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K bodu 18. 

 

D i s k u s i a  

 

- RNDr. Jela Zimmermannová, riaditeľka ZŠ Kluknava hovorila o obedových balíčkoch 

v počte 422 . Škola neporušuje nič. Zatiaľ to riešia takýmto spôsobom. Pre deti sa varí 

v materskej škole  a oni by nezvládli toľko obedov. Kapacita školskej jedálne 

nepostačuje na varené obedy.  

- Ing. Magda požiadal riešiť terajšiu situáciu, aby tie obedy vyzerali ináč. Napr. aby sa p. 

Hvizdošová zaregistrovala ako zariadenie školského stravovania, aby tie obedy boli. Sú 

výzvy aj školské jedálne. Urobiť štúdiou. Výzvy budú len pokiaľ budú peniaze.  

- Riaditeľka základnej školy RNDr. Jela Zimmermannová, informovala zastupiteľstvo 

o aktuálnom stave. Starosta obce uviedol, že sa nebránime progresu a ďalšej 

komunikácii o tomto probléme. Možnosť je stavba novej jedálne z grantov, prípadne 

svojpomocne zo stavebného materiálu elokovaného pracoviska v Richnave. Poslanec 

Milan Lisý  nastolil otázku o samotnom prevzatí  budovy reštaurácie poľovník  obcou 

a zriadení školskej jedálne v tomto priestore. Téma stravovania a modernizácie jedálne, 

bude témou pracovného stretnutia. 

 

K bodu 19. 

 

V závere Radovan Zimmermann, starosta obce, poďakoval prítomným za účasť a VII. 

zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

Zápisnicu spracovala: Gabriela Cenká 

 

 

Overovatelia :                                                                          

                    Radovan Zimmermann 

Milan Lisý                               starosta obce 

     

Slavomír Kurilla 

 

 

 

 

 


